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Három órakor több kisebb társaság álldogált a Dávid Ferenc téri parkban, ahová a Székely Őrs
álnevű facebook felhasználó meghirdette a találkozót. A csendőrség már a helyszínen volt,
hogy felügyelje a Menetelés Andorért és nem csak érte, hanem egy biztonságosabb
Udvarhelyért, azért, hogy mindenki tegye a dolgát.... című eseményt, melyet a múlt szombaton
megvert Lőrincz Andor
és társai iránti szolidaritásból szerveztek ismeretlenek.

  

Míg a felnőttek találgatták, hogy melyik fa alatt bújhattak meg a szekusok, és a polgármester
mit értett a legújabb Facebook bejegyzésén , a gyerekek mit sem sejtve ugrándoztak a lábuk
körül. Benedek Árpád Csaba alpolgármester is kislányával érkezett, ám nem akart nyilatkozni
nekünk arról, hogy miért tartja fontosnak a jelenlétet. – Nektek nem nyilatkozom. Kérdezzétek a
kislányomat. Magánemberként vagyok jelen – mondta az alpolgármester, aki tényleg nem a
munkaöltönyében, hanem egyszerű utcai ruhában jelent meg.
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itthon/kek-feny/23385-ujbol-lecsapott-a-pui-banda
itthon/kek-feny/23385-ujbol-lecsapott-a-pui-banda
https://www.facebook.com/bunta.levente.9/posts/908679222551795
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  Az RMDSZ részéről még az UIET képviseltette magát, a menetben láttuk Fancsali Jánost, aszervezet elnökét és Bíró Barna Botondot, az Udvarhelyszéki RMDSZ ügyvezetőjét. JakabAttila, Gálfi Árpád önkormányzati tanácsosokat, Arros Orsolya polgármesterjelölt jelöltet issikerült felismerni a tömegben, és sok színészt meg újságírót.  {youtube}-91bAYArwFQ {/youtube}  Az Itt a szekus, hol a szekus és az Én nem állok előre, nehogy azt higgyék, én szerveztemjáték után egyszer csak elindult a menet. Addig mindenki nézte az óráját, és negyed négykormár attól féltünk, hogy egész délután a parkban fogunk sétálgatni, nehogy bárkit ismeggyanúsítsanak azzal, hogy ha a menet élén áll, akkor biztosan ő a szervező.  A székelyudvarhelyi Jobbik-közeli emberek álltak az élen, többen a Hatvannégy MagyarVármegye Ifjúsági Mozgalom pólóját viselték.  

  Többségében fiatalok és kisgyerekes szülők alkották az utánuk sorakozó tömeget, amelyérzésem szerint jócskán felduzzadt, mire a központba értünk. A városi kórházig, illetve arendőrségig vígan meneteltünk. Csak Czincziri Béla jelenléte zavarta a kedélyeket, ő ugyanisautóval vonult egyesek szerint.Többen felháborodtak amiatt, hogy a Szőke Lászlóval valóincidense óta Facebook-celebbé vált Czincziri a kocsiból filmezte a menetelőket, miközben egykiskorú ült mellette az anyósülésen biztonsági öv nélkül. És a rendőrség nem tett semmit.  

 2 / 5



Sokan sétáltak a közbiztonságért
2015. november 08. vasárnap, 18:17

  A rendőrség és a régi kórház között tapsolni kezdett a tömeg, majd kifütyülni a rend őreit, akiknem képesek megakadályozni, hogy fiatalok betört orrát kelljen ápolni a szemközti épületben.Az orr-fül-gége osztály épülete előtt ugyanis Lőrincz Andor és társa álltak meghatódva. Andorszülei is a sétálók közt voltak, ahogy néhány társuk is, akik megverésük szemtanúi voltak.  

  A tömeg nem állt itt soká, hanem tovább kígyózott a Márton Áron tér irányába. Itt megkerülte apatkó alakzatot, majd a Gutenberg könyvesbolt előtti átjárón átkelve a városháza fele haladt. Avárosháza sem úszta meg taps és füttyögtetés nélkül. Ha lehet, még hangosabban tapsolt ésfütyült a tömeg, mint a rendőrségnél.  Innen már akadály nélkül haladtak a sétálók az Emlékezés parkján át úti céljuk, a városi sétatérfele.  
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  Mindenki azt találgatta, hogy hányan lehetünk. Hatszáz körülire tippelnék. A szálloda mellettikörforgalomtól a városi park bejáratáig a google maps szerint 230 méter van, egy adottpillanatban ilyen hosszú volt a sor. Ha minden méteren állt egy ember, és átlagosan hármassorokban, akkor kb. 690-en lehettünk.  

  A sétatéri filagóriánál néhány percig álldogáltunk, valakik kis cetliket osztottak ki HOL VANbunta levente? Hol a KÖZBIZTONSÁG? felirattal, aztán hazaindult a tömeg. A HVIM-es fiatalokmegállapították, most mások állnak elöl, „filmezzék őket is, filmeztek minket már eleget" –mondták.  
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  "Az eseményt körülbelül 10 csendőr felügyelte, a rendezvény incidensek nélkül zajlott.Köszönjük a résztvevőknek, hogy békésen éltek az alkotmány biztosította szólásszabadságjogával" - nyilatkozta megkeresésünkre Suciu Gheorghe, a Hargita megyei csendőrségszóvivője. Suciu nem bocsátkozott becslésekbe a résztvevők számát illetően. Azt mondta, csakműködési célokból kell tudniuk, mennyien lehetnek egy-egy eseményen, de a számadatokközlésére nincsenek felhatalmazva.
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